2021학년도 1학기 한양대학교 국민건강보험 전자고지 서비스신청 안내 (서울캠퍼스)

안녕하세요. 한양대학교 국제처입니다.

보건복지부에서는 2021년 3월 1일부터 외국인 유학생의 안전한 유학생활을 위하여 국민 건강보험 당연가입 적용을 의무화하였습니다.

국제처에서는 개별 납부 및 고지서 수령에 어려움이 있는 학생들의 원활한 국민건강보험 가입과 납부를 위하여 온라인으로 단체 전자고지 신청을 진행하오니 서비스 신청이 필요한 학생들은 아래의 일정 및 유의사항을 숙지해주시고 해당 기간 내에 반드시 신청을 완료해주시기 바랍니다.

- 1. 신청기간 안내: 매월 1일~5일
- 2. 신청비용: ★무료★
- 3. 신청 링크: https://www.hirevisa.com/hyu/nhis
- *최초 건강보험 전자고지 신청은 당월 1일~10일까지 신청해주셔야 됩니다.
- *신청을 한번 완료하셨으면 계속 건강보험 전자고지를 받으실 수 있습니다.
- *납부와 관련된 페이지는 신청이 완료되면 매월 보내드립니다.

<유의사항>

- 1. 접수 후 진행 절차와 국민건강보험으로부터의 안내 및 납부 고지서가 이메일로 안내가 됩니다. 모든 학생이 원활하게 안내할 수 있도록 사용 가능한 이메일 주소를 신청 시 기입해주시기 바랍니다.
 - * QQ메일은 메일 수신에 어려움이 있으니 가급적 기입 자제 부탁드립니다.
- 2. 전자고지 신청에 대한 모든 문의는 하이어비자 신청 링크 페이지 또는 아래의 카카오톡을 통해 문의해주시기 바랍니다. (한국어, 중국어, 영어 상담 가능)
- 3. 국민건강보험 가입 면제자, 비자 타입, 체류기간과 상관 없이 모든 대학교 외국인 유학생은 해당 전자고지 서비스 신청을 완료해 주시기 바랍니다.







Information on 2021 Spring Semester Online Bill Service Application for Hanyang University National Health Insurance (Seoul Campus)

Hello, this is the Office of International Affairs,

Starting from 2021 March 1st, the Ministry of Health and Welfare made foreign students mandatory to apply for National Health Insurance.

For students who have difficulties in receiving the receipt of bills and individual payments, the Office of International affairs will apply for Online Group electronic bills.

This is for the facilitation of subscriptions and payments for the National Health Insurance. If you need to apply for the service, please read carefully the instructions and schedule below. Additionally, please make sure to complete the application within the period.

- 1. Application period information: 1st ~ 5th of every month
- 2. Application Fee : ★Free★
- 3. Application link: https://www.hirevisa.com/hyu/nhis
- * First time application for Online National Health Insurance bill is from 1st to 10th of

the month

*Once you have complete your application, you will continue to receive your Online Health Insurance bill

*Payment-related pages will be sent monthly when the application is complete.

<Notice>

- 1. After the application, procedures, information from the National Health Insurance, and payment bills will be notified through email. For the facilitation of the process, please provide a valid email address.
 - * Please try to not use QQ emails because emails are sometimes not received.
- 2. For all inquiries regarding Online bill application, please contact Hirevisa or KakoTalk. (Consultations are available in Korean, Chinese, and English).
- 3. Regardless of the National Health Insurance coverage exemption, visa type, and period of stay, all foreign students are required to complete the application for the Online bills service.



Kakao Talk @ hirevisa



2021学年度第1学期汉阳大学国民健康保险电子通知服务申请指南(首尔校区)

您好,这里是汉阳大学国际处

保健福祉部从3月1日开始为了外国人留学生度过安全的留学生活,必须义务化加入国民健康保险了。

国际处为了让个别缴纳及接收通知书困难的学生顺利地加入和缴纳国民健康保险,将实行线上 团体电子通知申请,需要申请服务的同学们,请熟知下方日程及注意事项,在相应的时间内请 务必完成申请。

- 1. 申请时间: 每月1日~5日
- 2. 申请费用: ★免费★
- 3. 申请链接: https://www.hirevisa.com/hyu/nhis
- *最初健康保险电子通知申请应在当月1日~10日进行申请。
- *完成一次申请后可以一直收到健康保险电子通知。

*与缴纳相关页面完成申请时,将为您发送邮件。

<注意事项>

- 1. 受理后,进行的流程和来自国民健康保险的通知及缴纳通知书将为您发送通知。为了学生们更加顺利地收到通知,在申请时请您一定要填写可以使用的邮箱地址。
 - * QQ邮箱可能会出现收信困难的情况,请尽量不要填写。
- 2. 如对电子通知有任何疑问您可以点击hire-visa申请链接页面或是通过下方kakao talk进行询。 (韩语, 中文, 英文均可商谈)
- 3. 国民健康保险免除加入者,与签证种类,滞留时间无关,请所有大学外国人留学生完成电子通知服务申请。



Kakao Talk @ hirevisa

